
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2016-09-12 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet 

 

§ 2 Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll 

 

§ 3 Mötets justerare 

 Till mötets justerare valdes Sebastian Carlsson och Tomas Scott 

 

§ 4 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställd 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

 För tillfället finns det 184.000 kr i klubben. 

Det har börjat komma in medlems- och träningsavgifter, men det är fortfarande 

många som inte betalat ännu. För A-laget som snart har seriepremiär är det hög 

tid att betala in avgifterna för att licenseringen ska hinnas med innan första 

matchen. 

Det har kommit in 37.846 kr i statligt stöd, vilket är 7.846 kr mer än vad som 

var beräknat. 

På inköpsdagen den 24 augusti på Stadium handlades det för 44.000 kr och 10% 

av detta går till klubben. 

 

När det gäller A-lagets budget och resor till bortamatcher kommer Pär att titta på 

priser för minibussar/buss samt prata med Frösön om samåkning vid 

bortamatcherna Alfta/Borlänge. 

 

§ 6 Rekryteringsutbildning, deltagare 

 SISU anordnar en 2 dagars rekryteringsutbildning i höst, 21/9 och 18/10. 

Vid anmälningstillfället var tanken att Tomas Scott och Sebastian Carlsson ska 

vara de som ska delta på denna kurs. Sebastian har fått förhinder för första 

dagen 21/9 och Pär Malmroth kan inte heller delta detta datum. Tomas tar 

kontakt med Susanne på SISU för att kontrollera om Malin Flodin kan delta vid 

första tillfället och Sebastian vid andra tillfället. Om det inte är möjligt att lösa 

deltagandet på detta sätt, så stryker vi vår anmälan. 

 

Träningsläger för styrelse” (styrelseutbildning) kommer att ske 12 november på 

Frösö Park.  

 

SISU har bjudit in Jemtland Innebandy att visa upp innebandy den 27/10. 

Aktiviteten vänder sig till gymnasieelever som vill prova på en ny sport. Beslut 

om att inte delta i denna aktivitet då vi inte kan uppfylla kravet om att kunna 

erbjuda en nybörjargrupp. 

 

Vid invigningen av Sporthallen kommer F02 att sköta denna aktivitet och ha en 

uppvisning. 

 



F02 ordnar ett träningsläger 1-2/10 och har bjudit in ett norskt lag. Styrelsen har 

bestlutat att betala halva hyran för ATS-hallen för detta läger. Det norska laget 

kommer att stå för den andra halvan av kostnaden. 

 

§ 7 Rapport från lagen 

H2 – Bra uppslutning på träningarna. Fyller på med juniorer. 

 Det har varit 1 avhopp. 

 En träningsmatch har genomförts, mot Brunflo och det blev vinst 9-4. 

P99/00 -  Det har varit lite upp och ner med närvaron, ca 15 i truppen. 1 spelare 

från Brunflo och 2 spelare från Bräcke har börjat i laget. Ytterligaren 1 

spelare från Stavre är intresserad av börja och har varit med på några 

träningar. 

  Tomas ska ta reda på hur ung man får vara för att spela i Div 3. 

  Kan bli aktuellt med att låna några spelare mellan H2-H3. 

P02/03 - Har en trupp på 27+3 killar. Närvaron kommer att öka när 

fotbollssäsongen slutar. Pär Malmroth är huvudtränare och har flera 

hjälptränare. 

F02 - Har ca 15 spelare och kan gärna bli fler. 

F04 - Är igång med träningen och det ser bra ut. Är anmälda till seriespel. 

P06 - Träningar kommer igång v 40. Anmäld till seriespel. 

P07 - Träningar kommer igång v 39. Anmäld till seriespel. 

F06/07 - Träningar kommer igång v 40. Behöver fler spelare. Anmäld till 

seriespel. 

PF08 - Träningar kommer igång v 40. 

PF09 - Finns förhoppningar om att få till en träningsgrupp. Finns ev en 

förälder som kan tänka sig att ta på sig att vara tränare och i så fall 

komma igång v 40. Micke Ljungqvist har erbjudit sig att vara med och 

stötta första träningarna. 

Styrelsen skulle behöva presentera föreningen för de yngre träningsgrupperna, 

06 och yngre. Inget beslut om detta. 

Old Boys – var 18st vid ett tillfälle och 13st vid det andra tillfället. 

Old Girls – är ca 9st, har en förhoppning om att kunna bli 15st. 

 

§ 8 Rapport från utbildningsgruppen 

 Denna punkt hoppades över då Jesper inte var med på mötet. 

 

§ 9 SISU-pengar 

 Vad ska vi använda SISU-pengarna till? Styrelsen bollar frågan till Jesper för att 

föra en dialog med Susanne på SISU om detta. 

 

§ 10 Sponsorer 

3 sponsorpaket finns klara. Tomas lägger upp dem på hemsidan som word-filer 

så att man själv kan redigera bort informationen om att den spelare som ordnar 

en sponsor inte behöver betala någon träningsavgift.  

Då många företag redan spenderat sin budget för sponsring för året så beslöts att 

ändra sponsoravtalen till kalenderår. 

 

Ingen respons hittills på utskicket om sponsring. Budgeterat för att få in 160.000 

kr på sponsring. 

 



Vi diskuterade att alla från F02-P02/03 och äldre skickar in minst 2 företag som 

man tänker bearbeta för sponsring. Detta för att undvika att flera personer 

kontaktar samma företag. Detta skickas till en  mailadress som Tomas skapar; 

marknad@jemtlandinnebandy.com. 

 

P46 sponsrar med bokföring mot en sargskylt. Sargskylten bekostas av Jemtland 

Innebandy. 

 

§ 11 Rekryteringsplan för nya ungdomslag, när, var, hur 

 En träningsgrupp P09 är på gång. 

Tomas har påbörjat en rekryteringsplan som det ska jobbas vidare med på 

kursen 21/9 och 18/10. 

 

§ 12 Tidplan över säsongen med ansvariga personer. 

Pär visade en modell som föregående styrelse tagit fram och som nuvarande 

styrelse tycker är bra och vill jobba vidare med. Pär tar fram ett förslag. 

I denna plan ska datum ligga i god tid gällande t ex utbildningar, LOK-stöd, 

licenseringar, serieanmälningar osv.  

 

§ 13 Övriga frågor 

Tommy kommer att ansvara för fikaförsäljningen och allt kring detta, på 

samtliga hemmamatcher för A-laget. Alla pengar från detta går till A-laget. 

Entréavgiften ska gå till föreningen. 

De lag som ska jobba på matcherna ska bemanna entrén, 2 personer samt vara 

sargvakter, 4 personer. 

Beslutet om att ungdomslagen ska stå för fikaförsäljning och få intäkterna 

ändras därmed. 

Pär gör ett schema för vilket lag som ska jobba på vilken hemmamatch och 

skickar ut detta schema till ledarna. 

 

§ 14 Nästa möte 

Inget datum sattes för nytt möte.  

 

§ 15 Mötets avslutande 

Mötets ordförande Pär Malmrot avslutar mötet   

 

 

 

 
 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 

________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Sebastian Carlsson Mötets justerare, Tomas Scott 

mailto:marknad@jemtlandinnebandy.com

